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In de Kamer is er opnieuw een hoofdstuk in de Belfius-saga aangesneden. Dit keer 
bestaat er onduidelijkheid over de deal waarbij Belfius de 300.000 winstbewijzen van 
het ACW in de bank zou afkopen. De regering gaf hierover geen advies, iets wat de 
parlementsleden moeilijk kunnen begrijpen, aangezien Belfius een staatsbank is. 
Jean-Marie Dedecker en Luc Van Biesen zijn het naar eigen zeggen beu om week 
na week in het halfrond te komen smeken om informatie, en eisen dat minister 
Vanackere zijn kaarten op tafel legt.	  


